
 

 

 

 

 

Motion 

Sandning av gång- och cykelvägar 

 

I Gävle kommun finns ett generöst utbyggt gång- och cykelvägsnät vilket är en viktig del i många 

Gävlebors vardag, för att bland annat ta sig till arbete och skola. Men användandet stannar inte där, 

gång- och cykelvägarna är ett nät av möjligheter för rekreation och utflykter, många använder 

vägnätet för löpning, promenader, skid- och pulkaåkning med mera.  

En stor del av våra gång- och cykelvägar halkbekämpas med sand för god och säker framkomlighet 

för alla trafikanter. Samtidigt som möjligheterna till en promenad med pulkan eller tur med sparken 

grusas när sanden eller gruset läggs på hela gång och cykelbanans bredd.  

Vi kan se goda exempel på lösningar av problemet i flera norrlandskommuner, där man lägger 

sanden eller gruset på delar av cykelbanans bredd för att lämna en del fri från sand/grus.  

 

Med hänvisning till detta yrkar Kristdemokraterna: 

- Att kommunfullmäktige ger samhällsbyggnadsnämnden i uppdrag att genomföra spark- 

och pulkavänlig sandning av gång- och cykelbanor på de sträckor där det är tekniskt 

möjligt i stadsdelarna utanför centrum.  

 

Martina Kyngäs 

Kristdemokraterna i Gävle Kommun 


